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company culture

Quality-oriented, customer first. Keep improving, pursue innovation.

企业文化
目录

质量为本·顾客至上·精益求精·开拓创新

企业精神：诚信、团结、求真、创新

经营理念：客户至尊、服务至上、技术领先、质量第一

管理方式：有序经营、持续发展

产品定位：做一流产品、创品牌效应

Enterprise spirit: Honest, United, Practical, Innovative

Business concepts: Customer first, service foremost; Leading technology, top quality

Management mode: Orderly operation, sustainable development

Product positioning: First-class products, worldwide famous brand
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开拓进取，书写华彩乐章

自 2000 年成立以来，杭州蓝天安全玻璃敢为人先，坚持不懈，开拓进取。经过十八年来坚持不懈的努力，我们已经

不是当年的那艘随波逐流的小船，我们已经是玻璃深加工行业的航母。

面对日益激烈的市场竞争，蓝天凭着先进的技术实现稳健快速的发展，以高品质、高价值的产品赢得市场。产品囊括： 

钢化玻璃、夹胶玻璃、印刷玻璃、中空玻璃和淋浴房，适用于建筑、家具、电器等。

励精图治，赢得世界美誉

在历年的企业文化建设和市场形象塑造下，企业的知名度和美誉度不断提升。专注于安全玻璃领域，历经拼搏与发展。

在 2012 年，成功进驻杭州萧山大江东工业园区，现工厂座落于杭州萧山江东工业园区江东三路，占地面积 75000 ㎡，拥

有大量国际先进设备。引进国外先进玻璃深加工流水线数条并拥有稳定的技术力量和完善的生产工艺管理及全面的质量控

制体系，通过 CCC， ISO，欧洲 CE，澳大利亚 AS/NZS2208 以及美国 SGCC 认证。蓝天的产品畅销全国，同时凭借

其卓越的产品品质，连续多年出口美洲、欧洲、澳洲、亚洲等几十个国家和地区。

继往开来，再铸绚烂辉煌

回首过去，蓝天砥砺前行走出一条写满辉煌的发展之路，也造就了皎皎不群、熠熠生辉的品牌；立足今日，蓝天胸有成竹，

信心百倍；展望未来，我们立足新的起点，站在世界的舞台上绽放出更绚烂的光芒。

Pioneering and enterprising, Performing cadenza

Since its establishment in 2000, Hangzhou Blue-Sky Safety Glass keeps forging ahead, focusing on glass deep processing and related 

production, has grown up to an aircraft carrier in glass deep processing industry.

In face of increasingly fierce market competition, Blue-Sky still achieves steady and rapid development with advanced technology, and 

wins market with high value products and excellent service. 

Products include: tempered glass, laminated glass, insulated glass, color printed glass, shower door, etc. 

Striving for perfection, winning world reputation

With improvement of company culture and establishment of market presence in the past years, Blue-sky's name and reputation have 

been continuously recognized. In 2012, Blue-sky moved to new production base in Jiangdong Industrial Park, new address is: No. 

6177, Jiangdong 3rd Road, Jiangdong Industrial Park, Xiaoshan, Hangzhou. It covers an area of 75,000 square meters and has a 

large number of advanced equipment for glass deep processing and other production. Together with stable technical strength, perfect 

production management and effectible quality control system, Blue-sky has passed CCC, ISO, European CE, Australian AS/NZS2208 

and US SGCC certification. Now our customers have been from all over the world, such as USA, Canada, Germany, UK, Italy, Denmark, 

Australia, Indonesia, South Africa, etc. 

Carrying forward, creating brilliance

Looking backward, all these achievements were not easily won. At present, Blue-sky is gathering more useful experience and making 

adequate preparation. Then looking ahead, Blue-sky will be courageous and confident of new challenge and more brilliant performance 

in the world.

COMPANY PROFILE

Develop Blue-sky, contribute to society, benefit employees

公司简介
发展蓝天·贡献社会·利益员工
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Production workshop

First-class facilities, advanced equipment

生产车间
一流厂房·先进设备
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Certificates

Professional qualification, authorized certification

资质证书
专业资格·权威认证

有些财富，以元为单位

还有些财富，更令人神往

蓝天荣誉、在每一个蓝天人的心中

长存、铭记、激励、进取……

Some wealth, in units of dollar

Some wealth, more fascinating

Blue-sky honor, in the heart of every Blue-sky staff

Long-lasting, memorable, motivating, enterprising ...
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Equipment

Leading technology, precision equipment

机械设备
领先科技·精密设备

蓝天引进世界一流的玻璃专业生产线，用领先的科技工艺，严密的生产控制，进行专业化，规模化的玻璃生产和加工。

无论是设备本身的性能，还是在生产过程中所能达到的精度均属本行业一流水平。

With world class production lines, leading technology and strictly production control, Blue-sky is specialized in large-scale glass deep 

processing and related production. Both the performance of equipment and the precision can achieve during processing, are running top 

of level in the industry.

Computerized cutting machine

Waterjet cutting machine

Continuously tempering furnaceEdge polishing machine

Glaston tempering furnace 

Heat soaked chamber

Robert polishing and chamfering 
machine
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切割机

水切割

连续炉磨边机

钢化炉

均质炉

自动磨边机
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Double chamber tempering furnace

Laminated glass autoclave

Insulated glass production line
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双室钢化炉

夹胶高压釜

中控流水线 Digital printing machine

CNC polishing machine for irregular shape glass4

5 数码打印机

异型磨边机
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Quality products

Perfect quality, quality assurance

优质产品
完美品质·质量保证

“不重视产品品质的企业，是不会有广阔的发展空间的”，蓝天一直本着“以

质量促品牌，以品牌促效益”的质量方针维护生产营销，完善的质量管理保障

体系和各种先进的检测仪器是公司产品质量的保障。

“Those enterprises do not pay attention to product quality will not have broader space 

for development.”  Adhering to the quality policy of promoting brand with best quality and 

increasing economic efficiency with brand, Blues-sky is maintaining stable production 

and marketing, and continuously improving quality management system. A variety of 

advanced testing machine are quality guarantee as well. 

产品性能：安全性，高强度性，热稳定性，抗冲击性能是普通浮法玻璃的 4-5 倍，并能承受 200 摄氏度的温差

产品规格：最大尺寸：2700*4000mm

                  最小尺寸：200*300mm

                  玻璃厚度：3-19mm

产品应用：工业 , 商用与民用建筑的门、窗、幕墙、围墙、隔断、护栏、淋浴房、天窗及屋面等部位，家具桌面，电器面板等

单片玻璃品种：白玻，超白，有色，酸化，压花，印刷，low E，镀膜，自洁，防火

Product performance: Safety, high strength, thermal stability, impact resistance is 4-5 times that of ordinary float glass, and can withstand temperature

                                      difference of 200 degrees celsius

Product specifications: Maximum size: 2700*4000mm

                                         Minimum size: 200*300mm

                                         Glass thickness: 3-19mm

Product application: Door, window, curtain wall, wall, partition, railing, shower room, skylight and roof for industrial, commercial and residential 

                                    buildings, furniture, table top, electrical panel, etc.

Glass range: clear, extra clear, tinted, frosted, patterned, color printed, Low-E, coated, self-cleaning, fireproof, etc

钢化玻璃 Tempered glass

产品标准：符合国际 GB15763.2-2005，GB/T11944-2012, GB15763.3-2009, AS/NZS2208，EN12150, ANSI Z97.1 等。

Product standard: Conforming to international GB15763.2-2005, GB/T11944-2012, GB15763.3-2009, AS/NZS 2208,
                                        EN12150, ANSI Z97.1, etc.
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产品性能：它兼有钢化玻璃的部分优点，如强度较普通浮法玻璃高，是普通浮法玻璃的 2 倍，同时又回避了钢化玻璃平整度差，易自爆，

                  一旦破坏即整体粉碎等不如人意之弱点。

产品规格：最大尺寸：2700*4000mm

                  最小尺寸：200*300mm

                  玻璃厚度：3-19mm

产品应用：常做成夹胶玻璃，工业 , 商用与民用建筑的门、窗、幕墙                  

Production performance: Maintain strong mechanical and thermal stress capabilities, while breakage is negligible and glass is more flat. If broken, 

                                            fragments usually stay in the frame and can be replaced easily.

Product specifications: Maximum size: 2700*4000mm

                                         Minimum size: 200*300mm

                                         Glass thickness: 3-19mm

Product application: Door, window, curtain wall and facade, etc

产品性能：通过均质炉（热浸炉）采用对流方式加热。令热空气流平行于玻璃表面并通畅地流通于每片玻璃之间，使硫化镍 α 相彻底

                  转变为低温稳定的 β 相，出炉的玻璃均不可能再自爆 ( 引爆 )，能有效保证钢化玻璃无自爆可能。

产品规格：最大尺寸：2700*4000mm

                  最小尺寸：200*300mm

                  玻璃厚度：3-19mm

产品应用：工业 , 商用与民用建筑的门、窗、幕墙、围墙、隔断、护栏、天窗及透光屋面等部位，家具桌面，电器面板等

Product performance: Convective heating by homogenizing furnace (hot dip furnace), to minimize chances of failure due to nickel-sulphide breakages. 

                                       The hot air flow is parallel to the glass surface and flows smoothly between each glass, so that the nickel sulfide α phase is 

                                       completely transformed into the low temperature stable β phase, then to avoid glass self explosion.

Product specifications: Maximum size: 2700*4000mm

                                         Minimum size: 200*300mm

                                         Glass thickness: 3-19mm

Product application: Door, window, curtain wall, wall, partition, railing, skylight and roof of industrial, commercial and residential buildings

半钢化玻璃

均质玻璃

heat strengthened glass

Heat soaked glass

产品性能：能有效抵挡意外的穿透，减少破碎或碎片掉落的危险；用 PVB 胶片制成的夹层玻璃，能抵挡住枪弹、炸弹或暴力的攻击；

                  具有良好的隔音效果；能有效地减弱太阳光的透射，防止眩光；通过设计及选材，夹层玻璃还具有电磁屏蔽、防火、防盗

                  等功能。

产品规格：最大尺寸：2500*6000mm

                  最小尺寸：200*300mm

                  单片玻璃厚度：3-19mm

                  夹层玻璃总厚度：6-50mm

产品应用：建筑物的门、窗、幕墙、天花板、地板、隔墙；屋顶采光、工业厂房的天窗；商店的橱窗；车辆、轮船、银行、珠宝店、

                  别墅等建筑中有广泛应用

Product performance: It can effectively resist accidental penetration and reduce the risk of broken or fragments falling; laminated glass made of PVB 

                                      film can transformed resist bullets, bombs or violent attacks; has good sound insulation effect; can effectively weaken sunlight  

                                      transmission and sound. With different design and material, laminated glass can be produced for electromagnetic shielding,

                                      fire proof and other security application.

Product specifications: Maximum size: 2500*6000mm

                                        Minimum size: 200*300mm

                                        Single piece glass thickness: 3-19mm

                                        Total thickness of laminated glass: 6-50mm

Product application: Door, window, curtain wall, partition, ceiling, skylight for industrial, commercial and residential buildings. 

                                         Bullet-proof laminated glass is especially used for vehicle, ship, bank, jewelry stores, villas, etc.

夹胶玻璃 Laminated glass
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产品性能：任何图案、设计及无局限的色彩 ; 油墨融入玻璃，具有无与伦比的耐划痕、耐酸性、耐 UV 和耐候性。印刷精确，实现逼

                 真的写实性图像和图案；通过任意组合透明、半透明和不透明度。颜色及遮阳率，在前后两面创造双面视觉设计，将玻璃

                  数码印刷转化为表达设计艺术的工具。

产品规格：最大尺寸：2800*4000mm

                  最小尺寸：200*300mm

                  玻璃厚度：3-19mm

产品应用：工业，商用与民用建筑的门，外墙，围墙，护栏，隔断，天窗及屋面，艺术馆，地铁站，室内装修，家具桌面等。

Product performance: No pattern and color limit, high temperature paint used to avoid color flaking and fading. Precise printing brings images and 

                                            pattern to reality. Combine transparent with translucent and opaque, choose different color and shading rate, even print on 

                                            both sides to present wonderful artistic and decorative effects. 

Product specifications: Maximum size: 2800*4000mm

                                                Minimum size: 200*300mm

                                                Glass thickness: 3-19mm

Product application:  Door, window, railing, curtain wall, partition for industrial, commercial and residential buildings, museum, subway

                                    station, furniture and table top, etc.

产品性能：拥有良好的保温隔热性能，有明显的节能作用；有效地防止因室内外温差而造成的结露现象，并有良好的隔音性能及抗冷

                  辐射性能。Low-E 中空有更高的可见光透过率，自然采光好；并且低 U 值更有效的限制夏季室外的背景热辐射进入室内，

                  保温性能更好。

产品规格：最大尺寸：2500*3660mm

                  最小尺寸：200*300m

                  单片玻璃厚度：3-19mm

                  中空玻璃总厚度：10-40mm

产品应用：工业，商用与民用建筑的门、窗、幕墙、围墙、隔断，天窗及透光屋面等部位，机车车辆、冷柜等有恒温要求的场所。                  

中空玻璃 Insulated glass

Product performance: Two or more glass units glazed together. It has good performance, such as: thermal insulation, energy saving effect, preventing 

                                      dew condensation sound insulation and cold resistance. Glass range from basic clear and tinted to solar-control coated and 

                                      high-performance silver Low-E, can be in filled with Argon for lower heat-flow rates.

Product specifications: Maximum size: 2500*3660mm

                                         Minimum size: 200*300m

                                         Single piece glass thickness: 3-19mm

                                         Total thickness of insulating glass: 10-40mm

Product application: Door, window, curtain wall, wall, partition, skylight and roof of industrial, commercial and residential buildings, and places with 

                                   constant temperature requirements, such as vehicle and refrigerators.

数码打印玻璃 digital printed glass
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产品性能：颜色和图案丰富多彩，具有耐腐蚀性，永不褪色；环保节能，能吸收与反射部分阳光热量，做到节能减排

产品规格：最大尺寸：2500*3660mm

                  最小尺寸：200*300mm

                  单片玻璃厚度：3-19mm

产品应用：工业，商用与民用建筑的门、窗、橱窗、幕墙，隔断，等部位，电器面板，家具桌面等。

Product performance: Excellent decorative and functional product, custom design pattern. High temperature paint used to avoid color flaking and 

                                      fading.  Energy saving by absorbing and reflecting sunlight and heat.

Product specifications: Maximum size: 2500*3660mm

                                        Minimum size: 200*300mm

                                        Single piece glass thickness: 3-19mm

Product application:  Door, window, curtain wall, partition, for industrial, commercial and residential buildings, electrical panel, furniture and 

                                    table top, etc.

丝印 / 辊印玻璃 Screen printed/ roller coating glass

产品性能：专业非标定做，高质铝合金或者不锈钢配件，安全包装运输

玻璃厚度：4-10mm

产品性能：玻璃表面的纳米涂层，使得灰尘或者污浊液体都难以附着在玻璃表面；表面比较

容易被水（或者雨水）冲洗掉，更容易清洁玻璃。

Product performance: Custom design, high quality Aluminum or stainless steel hardwares, solid and safe package for transportation

Glass thickness: 4-10mm

Product performance: The nano-coating on glass surface makes it difficult for dust or dirty liquid to

                                      adhere to the glass surface; the surface is easier to be washed away by water

                                      (or rain), making it easier to clean the glass.

淋浴房

自洁玻璃

shower door

self-cleaning glass
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Practical application

Exquisite glass, comfortable life

实际应用
精致产品·装点生活

Table top

Others

Floor/Stair

 Roof/Skylight/Ceiling

Facade/Curtain Wall

Railing/Balcony/Fence

Partition

桌面系列

其它系列

地板和楼梯系列

屋面系列

外墙系列

护栏系列

隔断系列
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现代企业高效运作大都源于流水线作业流程，秉承“客户至上，服务至美”的服务理念，公司下设物流中心，

形成了一套安全可靠的物流配送方案，并积极与本地物流基地达成战略合作，负责向国内外的客户配送蓝天玻璃的

产品，提供高质量的服务，最大程度满足客户的各种需求。

With the guide of "safety first, attentive service", Blue-sky summarizes series of efficient packing and transporting program. 

Packaging can be steel frame, wooden crate, cardboard, MDF, foam, etc. Various method to greatly meet the need of customers 

and save cost.

Safe transportation

Flexible solution, efficient delivery

安全运输
现代化装配·高效率配送 
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Excellent project

Blue-sky brand, build classic

精品工程
蓝天伟业·筑就经典

杭州大剧院

杭州休闲博览园

浙江理工大学

萧山国际机场

台州商业街

衢州新火车站

衢江区行政中心

上海同济大学

南京地铁

济南会展中心

西藏大学

西昌卫星发射中心酒店

安徽黄山农业银行

江南南昌人民银行

Hangzhou Grand Theatre

Hangzhou Leisure Expo Park

Zhejiang Sci-Tech University

Xiaoshan International Airport

Taizhou High Street

Quzhou Railway Station

Qujiang Administration Center

Tongji University

Nanjing Subway Station

Jinan Exhibition and Convention Center

Xizang University

Xichang Satellite Launch Center Hotel

Agriculture Bank Huangshan Branch

Bank of China Nanchang Branch

萧山科技城

Xiaoshan Science and Technology City

public building
公共建筑
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public building
公共建筑

德清信用社

Deqing Credit Union

海宁包装大厦

Haining Packaging Mansion
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钱江世纪城 - 财富中心

嘉兴经投贸易大厦

Fortune Centre In Qianjiang Centry City

Jiaxing Invest And Trade Towel

public building
公共建筑
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public building
公共建筑

中节能·西溪首座

Xixi Central
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public building
公共建筑

浙江档案馆

紫金港浙大校区

Zhejiang Archieve

Zijingang Capmpus of Zhejiang University

杭州意法大厦

Hangzhou Yifa Plaza
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RESIDENTIAL building
民用建筑

钱江世纪城安置房群

顺坝 - 江南美农

Housing Replacement In Qianjiang Centry City

Jiangnan Meinong Community
融创 - 河滨之城

Rongchuang Hebin City
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 心向蓝天一起飞，携手共创新未来。蓝天人将高举拼搏争先的旗帜，怀揣梦想，御风而行，为创造一个崭新的蓝天时

代，谱写更加华彩的壮丽篇章！

The staff of Blue-sky are strengthly united, capable of great feats and reaching fullest potential. We have dreams, we are making effort 

continuously, and we will success, to achieve brilliant future of Blue-sky and to realize our self value as well.

Concentration and profession

Pursue excellence, keep moving

专业与专注

追求卓越·永不止步 

Concentration on work

Professional testing device

Sales worldwide

专注工作

专业检测

销售网络

Hangzhou, China

Philippines

IndonesiaMalaysia

India

Australia

Germany
FranceItaly

Bolivia

Portugal

Denmark
United Kingdom

Sweden
Ireland Russia

South Africa

Saudi Arabia
United Arab Emirates

Oman

Kenya

Canada

United States

Guatemala

Chile

Radiation resistance testing machine Transmittance tester Salt spray testing Chamber
耐辐照试验机 透射比测定仪 盐雾试验机
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